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-----------------------------
选择不同的译者的东西，看看从不同角度能不能对这本名著有深刻认识。

-----------------------------
书不错，还便宜，没有磨损的痕迹，快递员的服务态度也很好啊！

-----------------------------
给老公买的 他说象盗版

-----------------------------
学经济必看的书 推荐

-----------------------------
正品，不错的一次购物

-----------------------------
还没看呢 谢谢京东 快递也不错

-----------------------------
很喜欢很喜欢很喜欢很喜欢

-----------------------------
刚收到货，还没时间看！但收到货后第一感觉不是很好，书本表面没有封胶，而且有点
脏，感觉可能是放了很久的了；印刷味道较大；另外比较纠结的是物流，物流，物流，
重要的事情说三遍！周一下的订单，周五才收到货！希望下次能做得更好！

-----------------------------
看看金碚翻译的怎么样，个人觉得他的观点还是比较切合实际的

-----------------------------
就业、利息和货币通论

-----------------------------



非常经典

-----------------------------
连包装都没有，而且书面还是脏的

-----------------------------
不错

-----------------------------
还行

-----------------------------
A powerful new translation of de Tocqueville's influential look at the origins of modern 
France  
In this penetrating study, Alexis de Tocqueville considers the French Revolution in the c
ontext of France's history. de Tocqueville worried that although the revolutionary spirit 
was still alive and well, liberty was no longer its primary objective. Just as the first Repu
blic had fallen to Napoleon and the second had succumbed to his nephew Napoleon II
I, he feared that all future revolutions might e
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